
 

 
 

MØTEREFERAT 
 

 

Sak 16- Referat fra møte 27.november  

 

Skøytebanen: Når det legges is på skøytebanen vil 1.-4.trinn og 5.-7.trinn kunne bruke den hvert sitt 

friminutt.  

Spader: Kontaktlærerne deler ut spader til trinnene.  

Elevrådets ønske om eplejuice, vil taes opp i neste brukerråd.  

 

Sak 17- “Snarvei” 

 

“Snarveien”  åpnes offisielt fredag 18.desember klokken 10.00. Varaordfører Mona Berger vil delta på 

åpningen.  

 

Sak 18- Elevsaker 

 

3.trinn- Ønsker seg flere dødballkøller. Oppfordres til å snakke med lærer.  

 

5.trinn- Ser at Kunsten ute blir tegnet på med kritt og ripet opp med steiner og pinner. Elevrådet oppfordrer 

alle til å ta godt vare på Kunsten.  

 

 

 

Referent: Vibeke Cappelen  

 

 

 

Møtet gjaldt Elevråd  

Dato 11.desember 2020 

Tidsrom 10.00-10.30 

Sted SFO kjøkken  

Til stede Emil 7.trinn, Matheo 7.trinn,Emilian 6.trinn,Maria 6. trinn,Vilde 5.trinn, Linnea 
5.trinn,Ida 4. trinn,Robin 4.trinn,Alexander 3.trinn, Emma 3.trinn og Vibeke  
 

Forfall Tilde 7.trinn  

Referent Vibeke 

Kopi til Alle 


